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Abstract (en)
[origin: CN105240760A] The invention relates to a lighting module and / or signaling device for a motor vehicle in particular, comprising means
of optical deviation (20) of light rays emitted by a first light source (22). A frame (18) has two screens (28, 30) and a base (32) which connects
transversely one of their ends. The frame is rotatably mounted about an axis (14) under the effect of an actuator (12) so that said two screens are
able to take a position on the path of the light rays deflected by said optical deviation. At least one structural element (60), distinct from the base,
extends between the screens.

Abstract (fr)
L'invention concerne un module d'éclairage et/ou de signalisation notamment pour véhicule automobile, comportant un moyen de déviation optique
(20) de rayons lumineux émis par une première source de lumière (22). Un châssis (18) comporte deux écrans (28, 30) et une base (32) qui les relie
transversalement à l'une de leur extrémité. Le châssis est monté mobile en rotation autour d'un axe (14) sous l'effet d'un actionneur (12), de sorte
que lesdits deux écrans soient aptes à prendre une position sur le trajet des rayons lumineux déviés par lesdits moyens de déviation optique. Au
moins un élément de structure (60), distinct de la base, s'étend entre les écrans.
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